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Referat af Fælleshusudvalgs møde nr. 9- 2021 
 

Dato: 08.04.2021 Sted: Merete (28) Tidspunkt: Kl. 10:00 

 

Deltagere: Jette (22), Marianne (26), Hanne (4), Merete (28) 

Afbud: ingen 

 

1. Godkendelse af dagsorden OK 
2. Godkendelse af referat OK 
3. Siden sidst  
 

o Morgenmøder 7 og 8:  FHU har fuldtallig holdt to morgenmøder nr. 7 (hos Marianne nr.26) 
og nr. 8.(hos Jette nr. 22)) uden dagsorden. Der kom et emne på møde nr.8 at der skulle 
udfærdiges en ny rengøringsliste. Hanne ville sørge for at opdatere rengøringslisten til 
fælleshuse og få den sat på hjemmeside. 

 

o Ny rengøringsliste:  Der er udarbejdet ny rengøringsliste fra maj til oktober 2021 og sat på 
hjemmesiden. ok 

 

o Vindues-pudsning i fælleshuset: Vi får pudset vinduer en gang om måneden udvendig i 
fælleshuset. Det er aftalen at vi selv kontakter vinduespudseren når vi vil have pudset 
indenfor i stedet for udenfor. Denne måned bliver vinduerne pudset indvendig fredag den 
26. marts. OK er udført 

 

o Covid-19 anbefalede retningslinjer i fælleshuset: Det gamle dokument fra 31.10.2021 er 
blevet opdateret. Forsamlingsforbud er reduceret til 5 personer. Nyt afsnit med 
anbefalinger vedr. brug af kondicykel. Afsnit med fællesmøder udgår efter ønske fra 
bestyrelsen. Det nye dokument er sat på opslagstavlen i fælleshuset, på hjemmesiden 
erstatter det gamle dokument med den nye version. OK er udført 

 

o Blomsterkasser på terrassen: Jonna og Frank´s søn skal flytte og vil gerne donere 2 sorte 
plantekasser på hjul til fælleshuset. Målene på plantekasserne er L93xB53XH45cm, Jonna 
har fiberdug og jord til kasserne. Susanne og Bjarne vil gerne donere kirsebærlaurbær 
planter til kasserne. Hvis de står i det mest om blæste hjørne, kan vi få lidt læ på terrassen. 
Det er skønt der er nogen der vil donere, da vi ved at kassen er tom. Vi har takket ja. 

 

o Udsmykning i fælleshuset: On hold  
  

4. Hvordan kan vi udnytte terrassen bedre: Vi ved ikke hvad fremtiden bringer, måske bliver det 
mere almindeligt/sikkert at mødes udendørs. – Hvad har vi råd til? skal der sættes et sejl op for 
vinden (jeg har et der aldrig er brugt og som jeg gerne vil donere. Har vi gode ideer? Vi kan gå 
videre med. Skal vi have brolægningssten i en halvmåne ud fra fælleshuset, så det område kan 
benyttes bedre. Gode ideer??? Der er kommet 2 forslag: 
1. Merete har tilbudt en sammenrullelig sidemarkise, men vi er bange for, at den ikke kan 

holde til suset. 
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2. Erik nr. 4 og Per nr. 38 har tilbudt at lave et træhegn på 125 cm i højden for enden af 

terrassen, vi har drøftet det, og mener at det er en ok midlertidig løsning. 

5. Eventuelt 
Næste møde mandag d. 17/05 kl. 10 

 


